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Sēde sasaukta 2022.gada 28.aprīlī plkst. 9.00 

Sēde atklāta 2022.gada 28.aprīlī plkst. 9.01 

 

Sēdi  vada Bauskas novada domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks 

 

Sēdē piedalās 18 Bauskas novada domes deputāti 

Domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts Voldemārs Čačs, deputāts 

Arnolds Jātnieks, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Solveiga Lineja, deputāts Juris 

Krievs, deputāts Vilnis Gailums, deputāts Jānis Siugalis, deputāte Ināra Pētersone, 

deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Rihards Melgailis, deputāts Ingmārs Līdaka, deputāte 

Laine Baha, deputāts Jānis Kalniņš, deputāte Līga Rimševica, deputāts Raitis Ābelnieks, 

deputāts Jānis Dūmiņš 

 

Sēdē nepiedalās: 

Aivars Okmanis– komandējumā Briselē 

 

Sēdē piedalās: 

Izglītības nodaļas vadītāja Vija Ieleja, izglītības speciāliste Sanita Reinsone, Bauskas 

apvienības pārvaldes vadītājs Aleksandrs Gurkovskis, Bauskas novada Sociālā dienesta 

struktūrvienības vadītāja Sigma Strautmale, zvērināta revidente Sandra Vilcāne, datortīklu un 

datorsistēmu administrators Agris Pētersons, Juridiskā un iepirkumu departamenta vadītāja p.i. 

Evita Grigorjeva, Grāmatvedības nodaļas vadītājs Aigars Vērmanis, Administratīvā 

departamenta vadītāja Līga Kausiniece, Bauskas muzeja direktore Baiba Šulce, Izglītības, 

kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Antra Ozoliņa, pašvaldības 

izpilddirektors Ivars Romānovs, Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja Gunita Vīgupa, vecākā 

dzīvokļu speciāliste Sandra Kazāka, Brunavas pagasta nodaļas vadītāja Baiba Marčenkova, 

Bauskas Centrālās bibliotēkas direktore Māra Kuļikauska, ekonomiste Zaiga Kārkliņa, 

Informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja Zinaida Sparāne, Iecavas apvienības pārvaldes 

Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Baiba Leitlante, Ekonomikas un finanšu departamenta 

vadītāja Indra Latviete, Rundāles apvienības vadītājs Aigars Sietiņš, ekonomiste Gita 

Skribāne, Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, Uzņēmējdarbības un 

mārketinga departamenta vadītāja Laura Ārente, Bauskas novada Sociālā dienesta 

struktūrvienības vadītāja Zane Kuka, juriste Agnese Strazdiņa, Bauskas novada bāriņtiesas 

priekšsēdētāja Edīte Ķerģe-Karika, Izglītības nodaļas metodiķe Baiba Šumina, Attīstības un 

plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, Iecavas apvienības pārvaldes vadītājs Normunds 

Vāvers, projektu vadītāja Līga Čakāne, Audita un kapitālsabiedrību pārraudzības nodaļas 

vadītājs Dainis Rijkuris, projektu vadītāja Ineta Bramane, Bauskas apvienības pārvaldes 

būvinženiere Agita Eglinska, Bauskas administrācijas vadītājs Edgars Paičs, projektu vadītāja 

Ilze Munda, Vecumnieku apvienības pārvaldes zemes ierīkotājs Jānis Strēlis, pašvaldības 

izpilddirektora vietnieks Jānis Kalinka, projektu vadītāja Jolanta Kalinka, sabiedrisko 
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attiecību speciāliste Anta Kļaveniece, nekustamo īpašumu speciāliste Aija Fridrihsone, 

sabiedrisko attiecību speciāliste Gija Spula, Attīstības un būvniecības departamenta  vadītājs 

Mārtiņš Veinbergs,  laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs, projektu vadītāja 

Solvita Metene 
 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Mārīte Dābola. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par Bauskas novada pašvaldības konsolidētā 2021.gada pārskata apstiprināšanu. 

3. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas Centrālā bibliotēka" nolikuma 

apstiprināšanu. 

4. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības “Bauskas novada bāriņtiesas” 2021.gada 

28.oktobra nolikumā Nr.18. 

5. Par nolikuma "Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu interešu izglītības programmu 

finansēšanas un īstenošanas kārtība" apstiprināšanu. 

6. Par konkursa nolikuma uz vakanto amatu „Bauskas novada pašvaldības iestādes „Vecsaules 

pamatskola” direktors” apstiprināšanu. 

7. Par Bauskas pirmsskolas izglītības iestādes “Zīlīte” attīstības plāna saskaņošanu. 

8. Par valsts budžeta dotāciju sadali mācību līdzekļu iegādei. 

9. Par finansējuma piešķiršanu mūzikas festivāla organizēšanai Bauskā. 

10. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 2022. gada 3. februāra 

saistošajos noteikumos Nr. 2 “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2022. gadam” 

apstiprināšanu”. 

11. Par grozījumu Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra lēmumā “Par Bauskas 

novada pašvaldības institūciju darbinieku skaita un atlīdzības sarakstu apstiprināšanu”. 

12. Par maksas pakalpojuma „Ģimeniskai videi pietuvināta pakalpojuma nodrošināšanai bez 

vecāku gādības palikušam bērnam” izcenojuma apstiprināšanu. 

13. Par Iecavas pilsētas un pagasta oficiālajiem simboliem. 

14. Par projekta “Publiskās teritorijas labiekārtošana Grenctāles ciemā” iesniegšanu. 

15. Par aizņēmumu ERAF līdzfinansētā projekta “Bauskas Valsts ģimnāzijas un Bauskas 

2.vidusskolas infrastruktūras sakārtošana” aktivitātes “Bauskas 2.vidusskolas ēkas 

vienkāršotā atjaunošana un ēkas vienkāršotā fasādes atjaunošana” īstenošanai. 

16. Par grozījumiem Iecavas novada domes 2018.gada 20.decembra lēmumā “Par projekta 

“Dienas aprūpes centra izveide Iecavas novadā” sagatavošanu un iesniegšanu”. 

17. Par aizņēmumu ERAF līdzfinansētā projekta “Dienas aprūpes centra izveide Iecavā, 

Bauskas novadā” īstenošanai. 

18. Par dalību Valsts kultūrkapitāla fonda projektu konkursā 

19. Par Bauskas novada ilgtspējīgas attīstības stratēģijas līdz 2035.gadam, Bauskas novada 

attīstības programmas no 2022. - 2028.gadam un Vides pārskata gala redakcijas 

apstiprināšanu. 

20. Par nodomu noteikt aizliegumu ģenētiski modificēto kūltūraugu audzēšanai Bauskas 

novada administratīvajā teritorijā. 

21. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 27.janvāra lēmumā „Par Bauskas 

novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5, Plūdoņa ielā 36 k-2, Bauskā 

atsavināšanu”. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Upes dārzs”, Mežotnes pagastā 
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atsavināšanu 

23. Par atļaujas izsniegšanu lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai mežā 

nekustamajā īpašumā “Diānas”, Bārbeles pagastā. 

24. Par dzīvojamās mājas Zaļajā ielā 19, Bauskā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas 

pārvaldniekam. 

25. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

26. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

27. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

28. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma […], Iecavā nodošanu 

atsavināšanai. 

29. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma […], Iecavā nodošanu 

atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Bumbieru iela […], Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

32. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Sila iela garāža Nr.39, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

33. Par Bauskas novada pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Autoceļš V1004”, Iecavas 

pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

 

Domes priekšsēdētāja vietnieks A.Mačeks informē, ka sēdes papildu darba kārtībai 

iesniegti divi lēmumprojekti. Priekšlikums- balsot par to iekļaušanu sēdes papildu darba kārtībā. 

Deputātiem G.Kalniņam un M.Medinam iebildumi, ka lēmumprojektā “Par prioritāro 

projektu noteikšanu” nav iekļauti tie projekti, par kuriem tika runāts pirmdien deputātu 

sanāksmē. 

 Balsojums par darba kārtību: 

"par"  -  18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās"   nav 

Nolemj: Papildināt izsludināto sēdes darba kārtību ar 34. un 35.punktu. 

  

 Papildu darba kārtība: 

34. Par sadraudzības līguma noslēgšanu ar Malinas pilsētas domi (Ukrainas Republika). 

35. Par prioritāro projektu noteikšanu. 
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1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

 

(I.Romānovs, M.Mediņš, A.Mačeks, I.Pētersone, M.Veinbergs) 

 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

            Sagatavota informācija par pašvaldības darba aktualitātēm, par pašvaldības attīstības 

projektu un iepirkumu aktualitātēm, uzņēmējdarbības, mārketinga un sabiedrisko attiecību 

aktualitātēm, sabiedriskās kārtības un sabiedrības drošības darba prioritātēm, izglītības, kultūras, 

sporta, jaunatnes un labklājības jomām un citām darbu prioritātēm aprīlī. 

      Aprīlis ir mēnesis, kad esam izvērtējuši un analizējuši pašvaldības budžeta izpildes rādītājus 

gan ieņēmumu,  gan izdevumu posteņos šī gada pirmajā ceturksnī, secinot, ka budžeta izpildes 

rādītāji ir sabalansēti un proporcionāli minētajam pārskata periodam. 

     Ir paveikts liels darbs, sagatavojot pašvaldības gada pārskatu par 2021. gadu un 

lēmumprojekts par tā apstiprināšanu ir šodien sēdes darba kārtībā. 

Informācija par gada pārskatu apstiprināšanas gaitu pašvaldības kapitālsabiedrībās.  

      Kā būtisku aizvadītā mēneša darba prioritāti kapitālsabiedrību pārraudzības jomā uzsver 

sadarbībā ar Audita nodaļu veikto pašvaldības kapitālsabiedrību pārskatu par 2021. gada 

saimnieciski finansiālās darbības rezultātiem izvērtējumu.  

     Līdz 25.04.2022. sasauktas visu Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrību gada pārskatu 

apstiprināšanas sapulces. Tajās apstiprināti visi iesniegtie gada pārskati par 2021. gada darbības 

rezultātiem. Par visu kapitālsabiedrību gada pārskatiem saņemti neatkarīgu revidentu ziņojumi, 

kuri apliecina gada pārskatos sniegtās informācijas patiesumu un atbilstību reālajai situācijai 

kapitālsabiedrību finanšu stāvokļos. 

     Visus gada pārskatus vērtējusi Audita un kapitālsabiedrību nodaļa, veicot kapitālsabiedrību 

darbības rezultātu izvērtējumu attiecībā pret vidēja termiņa darbības stratēģiju vai 2020. gada 

finanšu rezultātiem. Visās kapitālsabiedrībās vērtēti – peļņas vai zaudējumu rādītāji, izmaiņas 

bilances posteņu apjomā, darbības efektivitāti raksturojošie rādītāji (rentabilitāte, likviditāte), kā 

arī valsts un pašvaldības budžetā veikto iemaksu apmērs un nodarbināto skaits. 

      Šie ekonomiskās darbības rādītāji tiks izmantoti arī pašvaldības līdzdalības kapitālsabiedrībās 

izvērtējuma procedūras pamatojumos. 

      No 11 pašvaldības kapitālsabiedrībām 2021. gadā ar peļņu strādājušas septiņas: SIA 

“Bauskas siltums”, SIA “Bauskas slimnīca”, SIA “Zemgales mutes veselības centrs”, SIA 

“VIDES SERVISS”, SIA “Iecavas siltums”, SIA “Dzīvokļu komunālā saimniecība”, SIA 

“Bauskas ūdens”. Četras kapitālsabiedrības beigušas gadu ar zaudējumiem: SIA “Īslīces ūdens”, 

SIA “Mūsu saimnieks”, SIA “Kūdrinieks” un SIA “Jaunolis”. 

       Neatkarīgi no peļņas vai zaudējumiem 2021. gadā pārsvarā visu kapitālsabiedrību finanšu 

stāvoklis vērtējams kā stabils un to spēja turpināt darbu un sniegt pakalpojumus iedzīvotājiem 

vērtējama kā laba vai apmierinoša. Izņēmumi ir SIA “Dzīvokļu komunālā saimniecība” un SIA 

“Mūsu saimnieks”, kuru darbības efektivitāti raksturojošie rādītāji ir neapmierinoši – uzņēmumu 

likviditātes rādītāji norāda uz potenciālu kapitālsabiedrību nespēju pildīt savas saistības un 

turpināt sniegt pakalpojumus bez papildu finansējuma piesaistes. Abu uzņēmumu gada pārskatos 

iekļautajos vadības ziņojumos norādīts, ka kapitālsabiedrību vadība paredz, ka nākošajā periodā 

finanšu rādītāji uzlabosies, veicot papildu klientu piesaisti, tādējādi palielinot sniegto 

pakalpojumu apjomu, ieviešot izmaiņas un optimizācijas pasākumus uzņēmumu saimnieciskajā 

pārvaldībā, kā arī vērtējot šogad jau veikto izmaiņu ietekmi tarifu politikā ūdensapgādes un 

siltumapgādes jomās (piem., “Mūsu saimnieks”). 

     Gada pārskatu sapulcēs apstiprināti arī kapitālsabiedrību 2022. gada budžetu plāni. Lai arī ne 

visām kapitālsabiedrībām bija pieredze šādu budžeta plānu sagatavošanā, process noslēdzies 

veiksmīgi un šo gadu kapitālsabiedrības turpina atbilstoši sagatavotajiem budžeta plāniem.  

     Visu kapitālsabiedrību dalībnieku sapulcēs ir apstiprināti arī neatkarīgi revidenti 2022. gada 

pārskatu revīzijām.  
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    Atbilstoši kapitālsabiedrību darbību reglamentējošiem tiesību aktiem pašvaldības 

kapitālsabiedrību pārvaldības noteikumos noteiktajam, visa gada pārskatu informācija par 

kapitālsabiedrību saimnieciski finansiālo darbību (vadības ziņojums, informācija par sabiedrību, 

peļņas vai zaudējumu aprēķins, bilance, grāmatvedības uzskaites principi, revidenta ziņojums), 

tiek publicēta pašvaldības mājaslapā un tā būs publiski pieejama. 

    Noslēdzot kapitālsabiedrību pārvaldības tēmu, pārliecināts, ka deputātiem nav palicis 

nepamanīts fakts par izmaiņām vairāku kapitālsabiedrību valdes locekļu sastāvā.  

     Iepriekš jau informējis par SIA “Mūsu saimnieks” valdes locekļa Ivara Staškeviča  iesniegto 

atlūgumu, kas tika pieņemts, kā rezultātā kapitālsabiedrībā ir iecelts pagaidu valdes loceklis 

Ingars Štelfs, kurš šos pienākumus apvieno ar darbu kapitālsabiedrībā “Jaunolis”. Uz 

kapitālsabiedrības valdes locekļa  amatu ir izsludināts atklāts konkurss ar pieteikšanās termiņu 

līdz 13.05.2022. 

     Sniegta informācija  par norīkoto ārpuskārtas audita nodaļas pārbaudi SIA “Iecavas DzKS” 

un tās valdes locekļa Jura Junduļa izvēli atstāt darbu sabiedrībā un iesniegt atlūgumu, kā 

rezultātā kapitālsabiedrībā ir iecelts pagaidu valdes loceklis Andris Kalvāns. Arī uz šīs 

kapitālsabiedrības valdes locekļa amatu ir izsludināts atklāts konkurss ar pieteikumu 

iesniegšanas termiņu 13.05.2022. 

      Darba kārtībā ir risināmi jautājumi par kapitālsabiedrību SIA “Kūdrinieks” un SIA “Iecavas 

siltums” valdes locekļu maiņu sakarā ar esošo valdes locekļu iegūtās izglītības neatbilstību 

normatīvā regulējuma prasībām. 

 

      Pašvaldības administrācijā aprīlī ir turpināts darbs, gatavojot vairāku saistošo noteikumu 

projektus, tostarp: 

- Par reklāmas materiālu, izkārtņu, sludinājumu un citu informatīvo materiālu izmantošanu 

publiskās vietās; 

- Par koku ciršanu ārpus meža zemes; 

- Par tirdzniecību publiskās vietās; 

- Par decentralizēto kanalizācijas pakalpojumu sniegšanas un uzskaites kārtību; 

- Par atkritumu apsaimniekošanu Bauskas novada pašvaldības administratīvajā teritorijā; 

- Par kapsētu darbību un kapu saimniecības uzturēšanu pašvaldībā; 

- Par ielu nosaukumu un ēku numerācijas plākšņu izvietošanu. 

   Daļa no šiem saistošo noteikumu projektiem tiek gatavota izskatīšanai maija komiteju un 

domes sēdē. 

   Tiek turpināts darbs amatu klasificēšanas komisijā. 

        Tiek turpināts, faktiski ir noslēdzies, darbs pašvaldības energopārvaldības sistēmas (EPS) 

paplašināšanas un struktūras pilnveidē, lai pēc administratīvi teritoriālās reformas EPS aptvertu 

apvienoto Bauskas novadu ar četrām apvienību pārvaldēm, ietverot datus par 149 pašvaldības 

ēkām, publisko ielu apgaismojumu un pašvaldības autoparku. 

    Jautājums par EPS tiks virzīts izskatīšanai maija Vides un attīstības komitejas sēdē un domes 

sēdē.  
 

Informāciju pieņem zināšanai. 

 

2.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības konsolidētā 2021.gada pārskata apstiprināšanu. 

(A.Vērmanis, S.Vilcāne) 

Ziņo: Aigars Vērmanis. 

Bauskas novada pašvaldības 2021.gada konsolidētais gada pārskats sagatavots 

atbilstoši normatīvo aktu prasībām. Lēmuma projektam pievienoti: grāmatvedības uzskaites 
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principu apraksts; budžeta izpildes pārskata skaidrojums, konsolidētā gada pārskata 

sagatavošanas principu apraksts, pašvaldības finanšu instrumentu risku pārvaldīšanas apraksts, 

konsolidētais finanšu pārskats, vadības ziņojums, revidenta ziņojums. Gada pārskats ietver 52 

pašvaldības iestāžu un 2 pašvaldību aģentūru pārskatus. Bilances kopsumma ir 184 383 856 

EUR, ilgtermiņa ieguldījumu bilance 169 876 955 EUR, apgrozāmie līdzekļi 14 506 901 

EUR, bilances pašu kapitāla vērtība 135 630 698 EUR, aizņēmumi 36 811 811 EUR, 

ilgtermiņa saistības 38 150 735 EUR. Gada pārskats iesniegts Valsts kasē un parakstīts. Sēdē 

piedalās zvērināta revidente S.Vilcāne. 

S.Vilcāne apliecina, ka konsolidētais pārskats sniedz patiesu un skaidru priekšstatu par 

finansiālo stāvokli un naudas plūsmu, atbilst Ministru kabineta noteikumiem, iebildumu par to 

nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 216 "Par Bauskas novada pašvaldības 

konsolidētā 2021.gada pārskata apstiprināšanu". 

 

3.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas Centrālā bibliotēka” nolikuma 

apstiprināšanu. 

(M.Kuļikauska) 

Ziņo: Māra Kuļikauska. 

 Lūdz apstiprināt Bauskas Centrālās bibliotēkas nolikumu. Nolikuma projekts izskatīts 

un akceptēts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē. 

Jautājumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 217 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes "Bauskas Centrālā bibliotēka" nolikuma 
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apstiprināšanu". 

 

4.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības “Bauskas novada bāriņtiesas” 2021.gada 

28.oktobra nolikumā. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts  Sociālajā un veselības komitejas sēdē.  

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balso par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 218 "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības “Bauskas novada bāriņtiesas” 2021.gada 

28.oktobra nolikumā ". 

 

5.p. 

Par nolikuma “Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu interešu izglītības 

programmu finansēšanas un īstenošanas kārtība” apstiprināšanu. 

(A.Mačeks, J.Krievs, B.Šumina) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē.  

J.Krievs lūdz precizēt nolikuma 18. un 19.punkta redakciju attiecībā par komisijas sēžu 

protokolēšanu. 

B.Šumina piekrīt ierosinājumam, precizēs 18.punktu.   

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 219 "Par nolikuma "Bauskas novada 

pašvaldības izglītības iestāžu interešu izglītības programmu 

finansēšanas un īstenošanas kārtība" apstiprināšanu" ar 

labojumu nolikumā. 

 

6.§ 

Par konkursa nolikuma uz vakanto amatu „Bauskas novada pašvaldības iestādes 

„Vecsaules pamatskola” direktors” apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts  Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē.  

Jautājumu vai iebildumu nav. A.Mačeks aicina balsot par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 220 "Par konkursa nolikuma uz vakanto 

amatu „Bauskas novada pašvaldības iestādes „Vecsaules 

pamatskola” direktors” apstiprināšanu". 

 

7.p. 

Par Bauskas pirmsskolas izglītības iestādes “Zīlīte” attīstības plāna saskaņošanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmumprojekts izskatīts un atbalstīts  Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē.  

Jautājumu vai iebildumu nav. A.Mačeks aicina balsot par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 221 "Par Bauskas pirmsskolas izglītības 

iestādes “Zīlīte” attīstības plāna saskaņošanu". 

 

8.p. 

Par valsts budžeta dotāciju sadali mācību līdzekļu iegādei. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmumprojekts izskatīts un atbalstīts  Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē.  

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 222 "Par valsts budžeta dotāciju sadali 

mācību līdzekļu iegādei". 

 

9.p. 

Par finansējuma piešķiršanu mūzikas festivāla organizēšanai Bauskā. 

(A.Ozoliņa, I.Līdaka) 

Ziņo: Antra Ozoliņa. 

Pašvaldībā šā gada 7.aprīlī saņemts SIA “Igo Mūzikas menedžments” iesniegums par 

mūzikas festivāla organizēšanu Bauskā 1.un 2.jūlijā. Festivāla pirmā diena būs veltīta 

kantrīmūzikai, grupas “Dakota” līderim E.Zariņam, otrā dienā – ģitārmūzikai. Paredzēts arī 

koncerts Bauskas Sv.Gara evaņģēliski luteriskajā baznīcā, piedaloties A.Alksnim un 

I.Birģelei. Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, kā 

arī Finanšu komitejas sēdē. Lūdz atbalstīt un piešķirt finansējumu 15 000 EUR. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris 

Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Arnolds Jātnieks) 
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Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 223 "Par finansējuma piešķiršanu 

mūzikas festivāla organizēšanai Bauskā". 

 

10.p. 

Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 2022. gada 3. februāra 

saistošajos noteikumos Nr. 2 “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2022. gadam” 

apstiprināšanu”. 

(I.Spurķe) 

Ziņo: Ilona Spurķe. 

Lēmuma projekts izskatīts un akceptēts Finanšu komitejas sēdē. Pēc Finanšu komitejas 

sēdes veikti precizējumi ieņēmumu daļā, jo saņemts Zemkopības ministrijas Zivju fonda 

finansējums 12 975 EUR projektam “Mūsas un Lielupes gultnes tīrīšana zivju nārsta vietu 

atjaunošanai Bauskas novadā”.  Ieņēmumi kopā ir 1 238 294 EUR, valsts budžeta transferti 

896 169 EUR. Izdevumi kopā ir 828 659 EUR. Transferti 134 883 EUR. Izdevumu daļā 

izmaiņas – no līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem finansējuma piešķīrums 15 000 EUR 

mūzikas festivāla atbalstam un pašvaldības līdzfinansējums 5271 EUR Zivju fonda projektam. 

Lūdz pieņemt lēmumu. 

Iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 224 "Par saistošo noteikumu “Grozījumi 

Bauskas novada domes 2022. gada 3. februāra saistošajos 

noteikumos Nr. 2 “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 

2022. gadam” apstiprināšanu". 

 

11.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra lēmumā “Par Bauskas 

novada pašvaldības institūciju darbinieku skaita un atlīdzības sarakstu apstiprināšanu”. 

(A.Mačeks, G.Kalniņš) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

 Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, kā 

arī Finanšu komitejas sēdē.  

Uz G.Kalniņa jautājumu, vai tiks veikta visu amatu pārvērtēšana, A.Mačeks atbild 

apstiprinoši. 

Citu jautājumu vai iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 
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Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 225 "Par grozījumu Bauskas novada 

domes 2021.gada 25.novembra lēmumā “Par Bauskas novada 

pašvaldības institūciju darbinieku skaita un atlīdzības sarakstu 

apstiprināšanu”". 

 

12.p. 

Par maksas pakalpojuma “Ģimeniskai videi pietuvināta pakalpojuma nodrošināšanai bez 

vecāku gādības palikušam bērnam” izcenojuma apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Sociālajā un veselības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdē. 

Jautājumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 226 "Par maksas pakalpojuma 

“Ģimeniskai videi pietuvināta pakalpojuma nodrošināšanai 

bez vecāku gādības palikušam bērnam” izcenojuma 

apstiprināšanu". 

 

13.p. 

Par Iecavas pilsētas un pagasta oficiālajiem simboliem. 

(A.Mačeks, N.Vāvers) 

Ziņo: Normunds Vāvers. 

Lūdz apstiprināt Iecavas pilsētas ģerboni iesniegšanai Valsts Heraldikas komisijai, 

pārapstiprināt bijušo Iecavas novada himnu kā pilsētas himnu un pārapstiprināt logotipu. 
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Lēmuma projekta lemjošās daļas 1.punktā svītrojami vārdi “un karogu”. Jautājums izskatīts 

Vides un attīstības komitejas sēdē, Finanšu komitejas sēdē. 

Iebildumu nav. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 227 "Par Iecavas pilsētas un pagasta 

oficiālajiem simboliem" ar labojumu 1.punktā. 

 

Plkst. 9.58 aiziet deputāte I.Nagņibeda. 

 

14.p. 

Par projekta “Publiskās teritorijas labiekārtošana Grenctāles ciemā” iesniegšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums par projekta iesniegšanu biedrības “Bauskas rajona lauku partnerība” 

izsludinātajā projektu konkursā izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdē. 

Iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 215 "Par projekta “Publiskās teritorijas 

labiekārtošana Grenctāles ciemā” iesniegšanu". 

 

15.p. 

Par aizņēmumu ERAF līdzfinansētā projekta “Bauskas Valsts ģimnāzijas un Bauskas 

2.vidusskolas infrastruktūras sakārtošana” aktivitātes “Bauskas 2.vidusskolas ēkas 

vienkāršotā atjaunošana un ēkas vienkāršotā fasādes atjaunošana” īstenošanai. 

(A.Mačeks) 
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Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 228 "Par aizņēmumu ERAF līdzfinansētā 

projekta “Bauskas Valsts ģimnāzijas un Bauskas 2.vidusskolas 

infrastruktūras sakārtošana” aktivitātes “Bauskas 

2.vidusskolas ēkas vienkāršotā atjaunošana un ēkas 

vienkāršotā fasādes atjaunošana” īstenošanai". 

 

16.p. 

Par grozījumiem Iecavas novada domes 2018.gada 20.decembra lēmumā “Par projekta 

“Dienas aprūpes centra izveide Iecavas novadā” sagatavošanu un iesniegšanu”. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 229 "Par grozījumiem Iecavas novada 

domes 2018.gada 20.decembra lēmumā “Par projekta “Dienas 

aprūpes centra izveide Iecavas novadā” sagatavošanu un 

iesniegšanu”". 
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17.p. 

Par aizņēmumu ERAF līdzfinansētā projekta “Dienas aprūpes centra izveide Iecavā, 

Bauskas novadā” īstenošanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 230 "Par aizņēmumu ERAF līdzfinansētā 

projekta “Dienas aprūpes centra izveide Iecavā, Bauskas 

novadā” īstenošanai". 

 

18.p. 

Par dalību Valsts kultūrkapitāla fonda projektu konkursā. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 231 "Par dalību Valsts kultūrkapitāla 

fonda projektu konkursā". 
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19.p. 

Par Bauskas novada ilgtspējīgas attīstības stratēģijas līdz 2035.gadam, Bauskas novada 

attīstības programmas no 2022. – 2028.gadam un Vides pārskata gala redakcijas 

apstiprināšanu. 

(I.Tijone, G.Kalniņš, A.Mačeks, A.Jātnieks, J.Krievs, L.Baha) 

Ziņo: Ilze Tijone. 

Saņemts plašs materiāls par Bauskas novada ilgtspējīgas attīstības stratēģiju līdz 

2035.gadam, Bauskas novada attīstības programmu līdz 2028.gadam un Vides pārskatu.  

Pievienots pārskats par sabiedrības līdzdalību, saņemtajiem institūciju atzinumiem. Lūdz 

apstiprināt minētos dokumentus. Paziņojums par stratēģijas apstiprināšanu nosūtāms Zemgales 

plānošanas reģionam, Vides pārraudzības valsts birojam, kā arī publicējams pašvaldības 

mājaslapā un informatīvajā izdevumā “Bauskas Novada Vēstnesis”.  

Uz G.Kalniņa jautājumu, kur atrodas Gaismas parks, jo apdzīvotajā vietā “Gaisma” 

nav parka, I.Tijone apsola noskaidrot un precizēt. 

A.Jātnieks saka paldies par sagatavotajiem dokumentiem, darbs ir paveikts milzīgs. 

Šaubas rada finansējums, jo summas ir lielas, pārsniedz pašvaldības iespējas. 

A.Mačeks: investīciju plānā jāliek iekšā viss vajadzīgais, jāskatās, kādas programmas 

atveras un tad pa solim jāiet uz priekšu. 

J.Krievs paziņo, ka nebalsos par dokumentu, jo sadaļā par īpaši aizsargājamām 

teritorijām un pieminekļiem nav iekļauts Iecavas parks. 

L.Baha: vissvarīgākais ir 4.sējums. Tajā apvienotas visas rīcības, arī Iecavas parks 

izdalīts kā atsevišķa rīcība.  

Pēc debatēm A.Mačeks aicina balsot par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Juris Krievs) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

1. Uzdot Attīstības un plānošanas nodaļas vadītājai 

I.Tijonei precizēt lēmuma projektam pievienotos 

dokumentus. 

2. Pieņemt lēmumu Nr. 247 "Par Bauskas novada 

ilgtspējīgas attīstības stratēģijas līdz 2035.gadam, 

Bauskas novada attīstības programmas no 2022. - 

2028.gadam un Vides pārskata gala redakcijas 

apstiprināšanu" ar veiktajiem labojumiem. 

 

Pielikumi lēmumam apkopoti 4 (četros) sējumos.  
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20.p. 

Par nodomu noteikt aizliegumu ģenētiski modificēto kūltūraugu audzēšanai Bauskas 

novada administratīvajā teritorijā. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts par nodomu noteikt aizliegumu ģenētiski modificēto kultūraugu 

audzēšanai izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Deputātiem jautājumu nav. Balsojot tiek pieņemts lēmums. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 232 "Par nodomu noteikt aizliegumu 

ģenētiski modificēto kūltūraugu audzēšanai Bauskas novada 

administratīvajā teritorijā". 

 

21.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 27.janvāra lēmumā „Par Bauskas 

novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5, Plūdoņa ielā 36 k-2, Bauskā 

atsavināšanu”. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas, kā arī Finanšu 

komitejas sēdē. 

Jautājumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 233 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2022.gada 27.janvāra lēmumā „Par Bauskas novada 
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pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5, Plūdoņa ielā 

36 k-2, Bauskā atsavināšanu”". 

 

Plkst.10.14 izsludināts sēdes pārtraukums 10 minūtes. 

Sēde turpinās plkst. 10.25. 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Upes dārzs”, Mežotnes pagastā 

atsavināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 234 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma „Upes dārzs”, Mežotnes pagastā 

atsavināšanu". 

 

23.p. 

Par atļaujas izsniegšanu lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai mežā 

nekustamajā īpašumā “Diānas”, Bārbeles pagastā. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 235 "Par atļaujas izsniegšanu 

lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai mežā 

nekustamajā īpašumā “Diānas”, Bārbeles pagastā". 

 

24.p. 

Par dzīvojamās mājas Zaļajā ielā 19, Bauskā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas 

pārvaldniekam. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 236 "Par dzīvojamās mājas Zaļajā ielā 

19, Bauskā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas 

pārvaldniekam". 

 

25.p. 
Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 237 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

26.p. 
Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 238 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

27.p. 
Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 239 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

28.p. 
Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma […], Iecavā nodošanu 

atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 240 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma […], Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

29.p. 
Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma […], Iecavā nodošanu 

atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 241 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma […], Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

30.p. 
Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Bumbieru iela […], Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 242 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Bumbieru iela […], Iecavā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

31.p. 
Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 243 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Sila iela garāža Nr.39, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 244 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Sila iela garāža Nr.39, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Autoceļš V1004”, Iecavas 

pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 245 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piekrītošā nekustamā īpašuma “Autoceļš V1004”, Iecavas 

pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā". 

 

34.p. 

Par sadraudzības līguma noslēgšanu ar Malinas pilsētas domi (Ukrainas Republika). 

(L.Ārente) 

Ziņo: Laura ārente. 

Aprīlī sāktas sarunas ar Ukrainas Republikas Malinas pilsētas domi par sadarbības un 

sadraudzības līguma slēgšanu. Sadarbība aktualizēta ģeopolitiskās situācijas dēļ. Malina 

atrodas 103 km attālumā no Kijivas, tā ērti sasniedzama, pilsētu šķērso starptautiska dzelzceļa 

līnija. Apmēram 60- 70 % iedzīvotāju pametuši pilsētu, bet palikušajiem nepieciešama 

pastāvīga humānā palīdzība, ko nodrošina brīvprātīgie. Savstarpējās sarunās tikušies abi 

priekšsēdētāji. Sadarbība plānota šādās jomās: izglītības, kultūras, mākslas, sporta, bērnu un 

jauniešu atbalsta, ekoloģijas, dabas resursu racionālas izmantošanas, labās prakses pārņemšana 

vietējās pārvaldēs, tūrisma, uzņēmējdarbības, sociālajā jomā. Priekšlikums – noslēgt 

sadraudzības līgumu. Līguma slēgšana varētu tikt plānota novada svētkos 4.jūnijā. 

Iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 246 "Par sadraudzības līguma 

noslēgšanu ar Malinas pilsētas domi (Ukrainas Republika)". 

 

35.p. 

Par prioritāro projektu noteikšanu. 

 

(I.Tijone, A.Mačeks, J.Krievs, M.Mediņš, G.Kalniņš, I.Pētersone) 

Ziņo: Ilze Tijone. 

Lēmuma mērķis- noteikt prioritāros projektus. Pašvaldībai jāsaredz tie projekti, ar 

kuriem startēt, lai saņemtu ārējo finansējumu. 2.pielikumā ir Latvijas–Lietuvas pārrobežu 

programmas projekti. Šis pielikums ir svarīgāks, tie jāuzsāk nekavējoties. Katra projekta 

saturs un precīza informācija būs tad, kas vienosies ar Lietuvu. Šajā programmā ir noteikti 4 

mērķi. 1.prioritāte- institucionālo spēju stiprināšana un iedzīvotāju sadarbība (Grenctāles 

kultūras nama  attīstība, lielā un mazā skatuve, tehniskais projekts jau ir; Bauskas Kultūras 

centra aprīkošana ar nepieciešamo inventāru. 2.prioritāte- zaļa un ilgtspējīga attīstība. 

Paredzēts turpināt iestrādes- publisko ūdeņu apsaimniekošana, upju tīrīšana, teritoriju 
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labiekārtošana. 3.prioritāte- bērnu un jauniešu sociāli iekļaujoša sabiedrība (Bauskā un 

Vecumniekos), DI projekta ietvaros jauniešu māja Bauskā Zaļajā ielā 33; 2.aktivitāte- sociāli 

atstumto riska grupu iekļaušana (teritorijas labiekārtošana pie pansionāta “Atvasara”, brīvā 

laika pavadīšanas iespējas). 4.prioritāte- tūrisma, dabas un kultūrvēsturiskā mantojuma 

ekonomiskais potenciāls: Ziemeļu ieejas rekonstrukcija Mežotnes pilskalnā, Iecavas parka 

attīstības koncepcija, kultūrvēsturiskā mantojuma attīstība Skaistkalnē. Bija doma sakārtot 

Mēmeles piekrasti, izveidojot promenādi, bet saņemti deputātu priekšlikumi par vēsturisko 

ēku atjaunošanu Skaistkalnē- ratnīcas jumts, magazīnas klēts. Abām šīm ēkām nepieciešama 

izpēte. Tūrisma taka būtu vienkāršāka no izmaksu pozīcijām. 

M.Mediņš: Bauskas novada kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības 

komisija akceptēja ratnīcas atjaunošanu, nevis promenādes izveidošanu, lai neaizietu bojā 

vēsturiska muižas kompleksa ēka, celta 1901.gadā. Magazīnas projekts sākts iepriekšējā 

Vecumnieku novada laikā un šogad tas noslēdzas. Jautājums pārrunāts ar Vecumnieku 

apvienības pārvaldes vadītāju D.Šileiku, arī viņa piekrīt tam, ka vispirms sakārtojamas 

vēsturiskās ēkas. 

J.Krievs: Iecavas parka attīstības koncepcijā paredzēts izbūvēt arī putnu vērotavas 

namiņu. Uzskata, ka tas šobrīd nav nepieciešams. Iebildumi par izmaksām Bauskai, jābūt 

vienmērīgai novada attīstībai. 

I.Pētersone ir par izlīdzinātu attīstību, bet aicina nesalīdzināt Bausku ar citām 

apvienībām, Bauska ir novada centrs, ir lietas kas tajā attīstāmas kā novada centrā, tāpēc nevar 

skatīties proporcionāli. Ierosinājums 2.pielikumā likt iekšā Kulšēnu sēravota infrastruktūras 

sakārtošanu, 1.pielikumā- likt iekšā Vecsaules skolas porta zāli vai sporta laukumu, jo 

situācija skolā ir kritiska. 

I.Tijone: sēravots ir kā vides projekts, vieta attīstāma kā tūrisma objekts, bet šajos 

pielikumos ne visi projekti iekļauti. 

A.Mačeks ierosina apsekot šīs minētās vietas Vecsaulē un, ja nepieciešams, nākošajā 

Vides un attīstības komitejas sēdē ierosināt grozījumus lēmumā. 

Uz G.Kalniņa jautājumu par atkritumu šķirošanas laukuma izbūvi Vecumniekos, 

A.Mačeks: atkritumu šķirošanas laukumi aktuāli arī Bauskā, Iecavā. Jādomā, vai veido vienu 

lielu laukumu, vai katrā teritorijā atsevišķi. 

M.Mediņš izsaka pārmetumus, ka nekas nav dokumentos iestrādāts tā, kā deputāti 

runāja sanāksmē pirmdien. Attīstības nodaļai nav komunikācijas ar pagastu nodaļām. 

Deputātu ieteikums- 1.pielikumu papildināt ar 12.punktu par Liepu alejas pārbūvi 

Bārbelē. 

M.Mediņš lūdz 12.punktu papildināt arī ar Skolas ielu Skaistkalnē. 

I.Pētersone un J.Krievs neatbalsta šādu pieeju. Ja dokuments nav sagatavots, tad nevar 

balsot. 

I.Līdakas ieteikums- pielikumos katram projektam norādīt konkrētu teritoriju, lai 

saprastu, tas ir Bauskā, Vecumniekos, Iecavā vai Rundālē. 

Deputāti nolemj lēmuma "Par prioritāro projektu noteikšanu" pieņemšanu atlikt. 

 

Sēdi beidz 2022.gada 28.aprīlī plkst. 12.33. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2022.gada 26.maijā plkst. 9. 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 59 lp. 

2. Bauskas Centrālās bibliotēkas 28.04.2022. nolikums Nr.25 uz 6 lp. 

3. 28.04.2022. nolikums Nr.26 “Grozījumi Bauskas novada bāriņtiesas nolikumā” uz 2 lp. 
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4. 28.04.2022. nolikums Nr.27 “Bauskas novada pašvaldības interešu izglītības programmas 

finansēšanas un īstenošanas kārtība” uz 8 lp. 

5. 28.04.2022. nolikums Nr.28 “Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecsaules 

pamatskola” direktora amata konkursa nolikums” uz 9 lp. 

6. Bauskas pirmsskolas izglītības iestādes “Zīlīte” attīstības plāns 2022.-2024.g. uz 16 lp. 

7. 28.04.2022. saistošie noteikumi Nr.10 “Grozījumi Bauskas novada domes 2022.gada 

3.februāra saistošajos noteikumos Nr.7 “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 

2022.gadam”” uz 39 lp. 

8. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa parakstītā sēdes darba kārtība uz 5 lp. 

 

 

Sēdes vadītājs      Aivars Mačeks 

 

 

Sēdes protokolētāja     Mārīte Dābola 


